
Prasečí chřipka falešná pandemie

Mexická prasečí chřipka

https://cs.wikipedia.org/wiki/Mexick%C3%A1_prase%C4%8D%C3%AD_ch%C5%99ipka?fbclid=IwAR2

HIfEe_o0DiQYlq78z7fKD2pMsN6UWByXnPmi2soFKIP4tY9U4xu3m1BY#Vakc%C3%ADny

úryvek z článku:

Prasečí chřipka (nebo také mexická chřipka, „mexická prasečí chřipka“, nová chřipka či chřipka 

A/H1N1) je typ chřipky přenosné na člověka, který se objevil v Mexiku v březnu roku 2009, pojem 

„prasečí chřipka“ se však používá i pro označení původní chřipky prasat, tedy jednomu z typů chřipky, 

kvůli kterému mexická prasečí chřipka vznikla. Mexická prasečí chřipka je respirační onemocnění 

způsobené chřipkovým virem kmene A/H1N1.[2] Virus obsahuje geny lidské, ptačí a prasečí chřipky.[3]

První případy nemoci byly hlášeny 18. března 2009. Onemocnělo několik stovek lidí ve třech oblastech 

Mexika a sedm občanů Spojených států amerických. Původně prasečí chřipkové onemocnění je 

přenosné na člověka a v dalších případech byl prokázán i přenos mezi lidmi.[3]

Podle šéfa zdravotní sekce Rady Evropy Wolfganga Wodarga bylo vyhlášení pandemie prasečí chřipky

Světovou zdravotnickou organizací falešné. Podle něj za ním stály farmaceutické firmy, které díky 

tomu vydělaly obří sumy na prodeji léků a vakcín proti prasečí chřipce.[4]

Český stát objednal 700 000 vakcín proti prasečí chřipce, z toho zhruba 600 000 vakcín za 110 

miliónů korun zůstalo nepoužito a bez jakéhokoli užitku se vyhodí. Očkovat se nechalo zhruba 66 

000 lidí.[5] Podle oficiálních údajů se mexickou prasečí chřipkou nakazilo v ČR 2477 osob a do března 

2010 na ni 102 lidí zemřelo.[6]

Vláda zarezervovala léky proti prasečí chřipce, i když zatím neexistují

5.5.2009

https://ct24.ceskatelevize.cz/domaci/1409769-vlada-zarezervovala-leky-proti-praseci-chripce-i-kdyz-

zatim-neexistuji

úryvek z článku:

Praha - Vláda včera jednomyslně schválila nabídku od americké farmaceutické firmy Baxter na 

přednostní odkup 12 milionů dávek vakcíny proti prasečí chřipce ve chvíli, kdy bude vědci vyvinuta. To 

se dosud nestalo. Návrh, aby Česko uzavřelo kupní smlouvu, přednesla ministryně zdravotnictví 

Daniela Filipiová (ODS) a vláda jej přijala i s tím rizikem, že vakcíny nakonec nebudou využity. Jen za 

rezervační poplatek bude muset firmě po dobu pěti let platit 300 milionů korun. Informoval o tom 

server iDnes.cz s odvoláním na nejmenovaný vládní zdroj.
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WHO těsně před vyhlášením pandemie chřipky zmírnila potřebná kritéria
5.2.2010

https://www.novinky.cz/zahranicni/clanek/who-tesne-pred-vyhlasenim-pandemie-chripky-zmirnila-

potrebna-kriteria-25660

úryvek z článku:

Světová zdravotnická organizace (WHO) krátce před vyhlášením pandemie prasečí chřipky zmírnila 

kritéria pro její vyhlašování. Pandemie byla vyhlášena v červnu minulého roku. Ke změně kritérií WHO 

přistoupila v dubnu. Vypustila kritérium „enormní morbidity a úmrtí“ a pandemii už stačí vyhlásit při 

trvalém přenosu viru v nejméně dvou různých částech světa zároveň.

COVID-19: Pohled z Kanady

26.3.2020

https://neviditelnypes.lidovky.cz/veda/covid-19-pohled-z-kanady.A200325_111230_p_veda_wag

úryvek z článku:

To bude malér, až to jednou praskne. A že se to stane, na to vemte jed: Světová zdravotnická 
organizace před lety změnila definici pojmu pandemie. Vynechala z ní ty dva nejdůležitější příznaky. A
svět dnes zešílel.

Německý epidemiolog dr. Wolfgang Wodarg, který celou věc vyšetřoval před zhruba desítkou let co 
tehdejší šéf zdravotnického výboru Rady Evropy, přišel na velice ohromující věci.

Totiž: pandemii do té doby určovala tato tři základní měřítka: morbidita (počet onemocnění vztažený 
k počtu obyvatel daného území), mortalita (počet úmrtí vztažený k počtu obyvatel téhož daného 
území), a rychlost šíření choroby mezi světadíly.

Když došlo koncem prvního desetiletí našeho století rychle za sebou k rozšíření ptačí a pak prasečí 
chřipky, zeptal se dr. Wodarg z moci svého evropského úřadu Světové zdravotnické organizace 
(zkráceně WHO, neboli World Health Organization), co se to tady děje. Počet chřipkových 
onemocnění totiž neopravňoval WHO k vyhlašování epidemií, natož pak pandemií.

Tehdy zjistil, že spousta tzv. lékařských poradců WHO má na svědomí nehorázný střet zájmu, v jehož 
důsledku vyškrtli z měřítek morbiditu i mortalitu. Pan dr. Wodarg zkoumal dále. K vyškrtnutí došlo na 
nátlak farmaceutického průmyslu. A nejen to: zjistil také, že některým z oněch zvláštních poradců se 
dostalo krátce poté vytoužených odměn. Odešli, za mnohem vyšší služné, do služeb největších 
farmaceutických podniků.

Tak třeba: dr. Klaus Stöhr, který u WHO řídil výzkum prasečí chřipky, krátce po vyhlášení pandemie 
“přijal nové výzvy”, jak znělo úřední oznámení o jeho novém zaměstnavateli: odešel k Novartis. A to 
je, jistě pouhou náhodou, farmaceutický podnik, který údajně na oné údajně pandemii vydělal snad 
ze všech nejvíce.
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„Falešná“ pandemie: Farmaceutické firmy vydělaly na strašení prasečí chřipkou, tvrdí šéf 
zdravotnictví Euro

18.1.2010

https://www.dailymail.co.uk/news/article-1242147/The-false-pandemic-Drug-firms-cashed-scare-

swine-flu-claims-Euro-health-chief.html

úryvek z článku:

Propuknutí prasečí chřipky bylo „falešnou pandemií“ řízenou farmaceutickými společnostmi, které 
dokázaly vydělat miliardy liber z celosvětového strachu, prohlásil přední odborník na zdraví.

Wolfgang Wodarg, šéf zdravotnictví Rady Evropy, obvinil výrobce léků proti chřipce a vakcín z ovlivnění 
rozhodnutí Světové zdravotnické organizace vyhlásit pandemii.

To vedlo k tomu, že farmaceutické firmy zajistily „obrovské zisky“, zatímco země, včetně Spojeného 
království, „promrhaly“ své skrovné rozpočty na zdravotnictví a miliony lidí byly očkovány proti relativně 
mírné nemoci.

Rada Evropy, „senát“ se sídlem ve Štrasburku, odpovědný za Evropský soud pro lidská práva, schválila 
rezoluce navržená Dr. Wodargem požadující vyšetření role drogových firem.

Mimořádná debata na toto téma se bude konat koncem tohoto měsíce.

Tvrzení Dr. Wodarga přicházejí, když se ukázalo, že britská vláda se zoufale snaží uvolnit až 1 miliardu 
liber vakcíny proti prasečí chřipce, objednané na vrcholu hrůzy.

Ministerstvo zdravotnictví varovalo před 65 000 úmrtími, zřídilo speciální poradenskou linku a webovou 
stránku, pozastavilo běžná pravidla, aby se léky proti chřipce mohly vydávat bez předpisu, a řeklo 
zdravotnictví a místním úřadům, aby se připravily na velkou pandemii.

Plánovačům bylo řečeno, aby připravili márnice na obrovský rozsah úmrtí, a objevila se varování, že by 
mohla být povolána armáda, aby zabránila nepokojům, když lidé bojovali o získání drog.

Ale vzhledem k tomu, že minulý týden onemocnělo v Anglii méně než 5 000 lidí a celkově jen 251 úmrtí, 
doktor Wodarg označil vypuknutí H1N1 za „jeden z největších lékařských skandálů století“.

Řekl: "Měli jsme mírnou chřipku - a falešnou pandemii."

Dodal, že semena strašení byla zaseta před pěti lety, kdy se obávalo, že mnohem smrtelnější virus 
ptačí chřipky zmutuje do lidské podoby.

„Atmosféra paniky“ vedla k tomu, že vlády vytvořily zásoby léku proti chřipce Tamiflu a uzavřely 
„spící smlouvy“ na miliony dávek vakcíny.

Dr. Wodarg řekl: „Vlády uzavřely smlouvy s výrobci vakcín, kde si předem zajišťují objednávky a 
berou na sebe téměř veškerou odpovědnost.

„Producenti vakcín si tak jsou jisti obrovskými zisky, aniž by podstupovali jakákoli finanční rizika.
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"Takže jen čekají, až WHO řekne "pandemie" a aktivují smlouvy."

Tvrdí také, že přední farmaceutické společnosti, aby dále prosazovaly své zájmy, umístily „své lidi“ do 
„ozubnic“ WHO a dalších vlivných organizací.

Dodal, že jejich vliv mohl vést WHO ke zmírnění definice pandemie – což vedlo k vyhlášení 
celosvětového propuknutí loni v červnu.

Dr. Wodarg řekl: „Za účelem propagace svých patentovaných léků a vakcín proti chřipce ovlivnily 
farmaceutické společnosti vědce a oficiální agentury odpovědné za standardy veřejného zdraví, aby 
znepokojily vlády po celém světě.

"Donutili je plýtvat omezenými zdroji zdravotní péče na neefektivní očkovací strategie a zbytečně 
vystavili miliony zdravých lidí riziku neznámých vedlejších účinků nedostatečně testovaných vakcín."

Nejmenuje žádné Brity se střetem zájmů.

Minulý rok ale Daily Mail odhalil, že Sir Roy Anderson, vědec, který vládě radí ohledně prasečí chřipky, 
také zastává funkci 116 000 liber ročně ve správní radě GlaxoSmithKline.

GSK vyrábí léky a vakcíny proti chřipce a předpokládá se, že bude jedním z největších příjemců 
pandemie.

Ministerstvo zdravotnictví říká, že ačkoli se zdá, že nemoc je na ústupu, nemůže vyloučit třetí prudký 
nárůst a vyzývá všechny, kdo mají na bodnutí, aby ho podstoupili.

Profesor David Salisbury, šéf vlády pro imunizaci, řekl, že pro tvrzení Dr. Wodarga neexistují „žádné 
důvody“ a uvedl, že lidé ve střetu zájmů byli vyloučeni z rozhodovacího procesu.

Mluvčí GSK řekl: „Obvinění z nepatřičného vlivu jsou zavádějící a nepodložená. WHO prohlásila, že 
prasečí chřipka H1N1 splňuje kritéria pro pandemii.

"Jak uvedla WHO, existují právní předpisy a četná ochranná opatření pro řízení možných střetů zájmů."

Společnost, která stále zaměstnává Sira Roye, uvedla, že deklaroval své komerční zájmy a nezúčastnil se 
žádných schůzek souvisejících s nákupem léků nebo vakcín pro vládu ani pro GSK.

Prasečí chřipka – falešná pandemie
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